
Hieronder kunt u een interview met Machteld, 
door Lynn Duijvewaardt afgenomen, vinden, 
samen met een aantal recente foto's. 

Ci-dessous, vous pouvez retrouver l’interview 
que Machteld a accordée à Lynn Duijvewaardt, 
accompagnées de quelques photos récentes.  

 

 

 

   Pictures: © Hubert Duijvewaardt (HD)    http://www.handsoft.info/hubert 
 

1. Kun je je even voorstellen. 
Ik ben Machteld Vandycke, 27 jaar en werk als 
secretariaatsmedewerkster in een software 
bedrijf. 
 
2. Sinds wanneer speel je ijshockey en hoe je 
ertoe bent gekomen 
In 1997 ben ik begonnen door een vriendin van 
me die bij The Puckkillers speelde in Gullegem 
en die me zei dat ze nog nood hebben aan 
dames. Ik was net op zoek naar een teamsport 
en ging eens proberen. Met succes want het 

1. Peux-tu te présenter ? 
Je suis Machteld Vandycke, 27 ans et je travaille 
comme collaboratrice au sein du secrétariat d’une 
entreprise de logiciels. 
 
2. Depuis quand pratiques-tu le hockey sur glace et 
comment l’as-tu découvert ? 
J’ai débuté en 1997, par l’entremise d’une amie qui 
jouait à Gullegem (les Puck Killers), et elle me conta 
qu’elles avaient encore besoin de dames. J’étais alors 
justement à la recherche d’un sport d’équipe. Je l’ai 
essayé avec succès car cela m’a plu énormément et, 



beviel me enorm en sindsdien ben ik gebeten 
door de microbe ! 
 
3. Wat zijn je sterke punten als goalie 
Ik geef nooit op, blijf altijd vechten en doorbijten, 
gaan voor elke puck. Ook als er al veel goals 
against gevallen zijn en probeer dat ook door te 
geven aan de ploeg. Een wedstrijd is pas gedaan 
als de laatste seconde voorbij is. 
M'n lenigheid is denk ik ook één van m'n 
pluspunten. 
 
4. Hoe voelt het als meisje tussen een toch wel 
mannensport 
Dat zal je zelf ook wel kunnen beamen... het is 
moeilijk om een vaste plaats te krijgen (als 
speelster nog meer denk ik). 
Maar dat motiveert me net nóg meer om beter te 
worden, nóg meer te gaan trainen en zo te 
bewijzen dat we een plaats waard zijn! 
 
5. Wat zijn de zaken die je reeds bereikt hebt en 
waar je trots op bent 
Ik speel al een paar jaar bij het nationaal team. 
Twee jaar geleden ben ik voor de eerste keer 
meegeweest naar het wk in Engeland (Sheffield) 
en daar hebben we een bronzen medaille 
behaald! Vorig jaar zijn we naar Hongarije 
geweest en daar zijn we net buiten de prijzen 
gevallen, vierde plaats. 
 

 

depuis lors, je suis infectée par le virus ! 
 
3. Quels sont tes points forts comme gardienne de 
but ? 
Je n’abandonne jamais, je reste toujours combative et 
persévérante, pour chaque palet. Quand beaucoup de 
buts ont déjà été concédés, j’essaie également de 
transmettre ces notions à l’équipe. Une rencontre n’est 
terminée que lorsque la dernière seconde s’est 
écoulée. Je pense que ma souplesse fait aussi partie 
de mes points positifs. 
 

  
 
4. En tant que fille, comment te sens-tu au sein de ce 
qui est quand même un sport masculin ? 
Ça, tu pourras aussi me le confirmer… Il est difficile d’y 
obtenir une place de manière stable (comme joueuse 
encore davantage, je crois). Mais cela me donne 
davantage de motivation pour m’améliorer, m’entraîner 
encore plus et ainsi prouver que nous y avons une 
place ! 
 
5. Qu’as-tu déjà vécu et pourquoi en es-tu fière ? 
Je joue déjà depuis un couple d’années en équipe 
nationale. Voici deux ans, j’ai participé pour la 
première fois au championnat mondial en Grande-
Bretagne (Sheffield) et nous y avons décroché une 
médaille de bronze ! L’année passée, nous avons rallié 
la Hongrie et là, nous avons échoué juste au pied du 
podium, à la quatrième place. 
Et naturellement, cette saison écoulée, j’ai été invitée 
une quantité de fois par Jan Van Beveren afin de venir 



En natuurlijk nu, het voorbije seizoen, werd ik een 
aantal keren uitgenodigd door Jan Van Beveren 
om mee te komen trainen met ERE. Op 20 
februari ben ik dan voor de eerste keer 
meegeweest met ERE als 2e goalie. Het was een 
evidentie voor me dat ik zowiezo niet ging spelen 
maar dat vond ik helemaal niet erg, alleen de 
ervaring al, mogen opwarmen naast Adam Vrba, 
de wedstrijd meemaken van op de bank vond ik 
een hele eer! De zaterdag die erop volgde 
hadden ze thuiswedstrijd tegen Luik, ook 
daarvoor werd ik uitgenodigd. Toen Adam het na 
de eerste periode niet meer kon houden van de 
pijn werd me de instructie gegeven me op te 
warmen. En het kon niet op want op 28 en 29 
februari ben ik ook meegeweest naar de 
wedstrijden tegen Herentals en Luik en heb ik 
ook héél wat mogen spelen. Dit betekent dan ook 
heel veel voor me en ben ik stiekem wel trots 

op...     
 

 
Lynn and Machteld 

 

6. Heb je nog verdere ambities 
Hard blijven trainen, zowel op als naast het ijs, 
beter worden en goeie wedstrijden spelen! Ik ga 
nog fitnessen en lopen tussen de ijstrainingen 
door, ik hou van sporten, het geeft me een kick. 
 

7. Hoe zie je je toekomst in ijshockey 
We zien wel wat de toekomst brengt, ik zou graag 
nog een tijdje blijven competitie spelen bij de 
heren! 
 

8. Ga je mee naar Zweden met het NT Dames 
Op deze vraag kan ik nog niet antwoorden omdat 
daar nog wat overleg voor bezig is. (nvr: 
ondertussen hebben wij vernomen dat zij er niet 
zal zijn). 

m’entraîner, avec l’équipe Honneur. Le 20 février, j’ai 
accompagné pour la première fois l’équipe Honneur en 
qualité de 2me goalie. C’était pour moi une évidence 
que, de toute manière, je ne jouerais pas mais je ne 
trouvais pas du tout cela grave; déjà seulement 
l’expérience de pouvoir faire l’échauffement au côté de 
Adam Vrba. Je considère comme un grand honneur de 
participer à la rencontre depuis le banc ! Le samedi qui 
suivit, ils avaient un match à domicile contre Liège et 
j’y fus aussi conviée. 
Après la première période, lorsque Adam ne put plus 
se contenir de douleur, je reçus pour instruction de 
m’échauffer. En plus, le summum sera atteint les 28 et 
29 février, où j’étais aussi présente face à Herentals et 
Liège et où j’ai pu jouer pas mal de temps. Cela 
représente énormément pour moi et j’en suis 

secrètement très fière…  
 
6. As-tu encore d’autres ambitions ? 
M’entraîner dur, tant sur la glace qu’en dehors, 
m’améliorer et disputer de bons matches ! Je pratique 
encore le fitness et la course entre les entraînements 
sur glace, j’aime le sport, il me donne du punch. 
 

 
 
7. Comment vois-tu ton avenir dans le hockey ? 
Nous verrons bien ce que l’avenir nous apportera, je 
voudrais encore jouer un bout de temps au sein de la 
compétition masculine ! 
 
8. Ga je mee naar Zweden met het NT Dames 
Je ne peux pas encore répondre à cette question car il 
y a des consultations en cours. (ndlr: depuis, nous 
avons appris qu’elle n’y serait pas). 

Lynn Duijvewaardt 
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